
 

 

 

 

 

Närvarande: Emil Larsson, Mattias Lennartsson, Anders Glemfelt, Bo Melvås, Gunnar Andreasson, 
Herbert Eriksson, Sauli Hakkarainen, Linda Claesson, Caroline Mollmyr 

 

§1. Mötet öppnas 

 

§2. Föregående protokoll 

Följande kvarstår: 

Anders kollar över med Borås stad angående delbetalning av bomsystemet. 

Sauli kollar med skolan angående sargen. 

Mattias gör kontroll av funktionen av brandlarmet.  

Avslutat: Målningen är klar. 

Sauli undersöker möjligheten att omvandla sjövärmen till kyla istället vid behov. 

 

§3. Ekonomi 

Den är fortsatt god.  

Vi ska undersöka om vi ska lösa befintligt lån då vi har ett utrymme för det.  

 

§4. Uthyrning och arrangemang 

Hallen varit uthyrd för pingisturnering (Stonecastle cup) i helgen. Ca 180 spelare från hela landet, en 
från England samt ett gäng från Norge. Har fungerat väl, vår hall är väldigt uppskattad av inresande 
spelare. 

Hög nyttjandegrad av hallen, fullt på vardagar, finns lite utrymme på helger. 

 

§5. Gymmet 

Vi har 106 aktiva gymmare nu. Det är en ökning.  

Roddmaskinen behöver nya reservdelar. Nu har den varit stillastående ett tag. Vi får undersöka om 
det går att laga eller om den behöver bytas ut.  

Display på cykeln är trasig. Vi får undersöka om det går att byta displayen.  



Beslut att köpa in en fristående Skierg.  

Vi ska kolla över befintliga hantlars vikt. Ska vi köpa in hantlar med högre vikt, med tillhörande ställ? 
Diskussion kring tyngre vikt som riskerar ge mer skador på golvet då vikter släpps istället för att 
läggas ner. Emil kollar upp möjliga alternativ. 

Status antidopingsamarbetet. Vi har varit på 2 möten, vilket är kravet från Borås stad. Vi har redan 40 
avtal påskrivna. Kvarstående för att bli diplomerade är att sätta ihop en antidopingpärm innan 
årsskiftet som ska finnas i gymmet, Sauli fixar.  

Upplevelse att det är dåligt tryck i duscharna, Bosse kollar upp det.  

 

§6. Övrigt 

Fråga har inkommit kring inskaffande av hjärtstartare till Allhallen. Gunnar kollar om det går att 
ordna via räddningstjänsten annars köper vi in en.  

David Eriksson har sagt upp sin vaktmästartjänst från och med vecka 47 p g a tidsbrist. Yvonne tar 
över Davids uppgifter tills vidare. 

På nästa styrelsemöte behöver samtliga styrelsemedlemmar skriva på antidopingavtalet. 

 

§7. Nästa möte 

4 februari kl 18.30. Fikaansvarig Sauli 


